

Referat af afdelingsbestyrelsesmøde den 07/05 2019

Afdeling: 37

Fremmødt: Prema, Henrik,

Caroline, David Og Troels

Afbud:

JS	THMO	KIPE	KRT	TOSI	MOJO	HMR	FL	PEBO
	1					1		
Abest	Ejd.mest.	HR	BGH	UDL	EN	Sbest	MIS	
1	1	1		1	1	JAN	1	
Kopier fordelt 4/6 2019 af: MJT								

Referent: Troels

Dagsorden: 1. Godkendelse af sidste referat

2. Evt. indlæg fra ejendomsmester/inspektør

3. Formanden: Siden sidst / indkommen post

4. Eventuelt

↓ Til boligselskabets kommentarer ↓

Ad 1.: Ok.

Ad 2: Intet.

Ad 3:

1: Er fundraising helt stoppet.

Nej, men der er ingen som har erfaring med dette i bestyrelsen, så det er sat lidt på standby

2: Bliver der oprette en mail-liste så man automatisk modtager diverse referater.

Nej, referater kommer til at ligge på hjemmesiden www.Korsløkkeparken.dk

3: Bliver der lavet indflyttermapper til nye indflyttere med diverse oplysninger.

Drift arbejder på det.

4: Hvem har styr på Fristedet og hvad sker af aktiviteter.

Det er helhedsplanen som styre klub Fristed, Og vi ved ikke hvad de har af aktiviteter.

5: Er det komplet umuligt at få ændret den offentlige "skriftestolen" cafeen til mindre borde, for der er en del der ikke ønsker at bruge huset, når alle kan sidde og lytte med på, hvad man taler om..

Henrik undersøger ved næste bestyrelsesmøde i fælleshuset.

6: Kan man få oplyst hvilken opgaver boligsocialthus skal løse i den nye helhedsplan, skal

de evt. hjælpe med at få folk i arbejde så vi kan komme af ghetto listen.

Der er indkaldt til møde den 22/05, info tilkommer efter mødet.

7: På facebook er der en gruppe Korsløkken som folk kan kigge på, og det første der rammer en, er diverse billeder af affald, det giver et dårlig indtryk af området og jeg mener at bestyrelsesmedlemmer skal være med til at hæve niveauet i afdelingens omdømme. Det er kun den der har oprettet opslaget der kan fjerne det.

Bestyrelsen vil stræbe efter at være mere positive i opslag.

8: Hvad er prisen for at omdele flyers til alle husstande.

Vi er ved at undersøge.

9: Hvad pris indenfor miljø er det at beboerhuset har modtaget?? Og hvorfor er afdeling 37 ikke inviteret?

Dette er før den nuværende bestyrelses tid, men vi undersøger.

10: Ændre dørlukker i opgange, så den ikke smækker, men stadig kan lukke når det blæser.

Undersøger ved Theis om der kan gøres noget, og hvem som evt. skal tage sig af dette.

11: Fremtidens tv, vil vi have et foredrag fra Glentevejen om dette til beboere.

Vi prøver at undersøge hvad der er af muligheder.

Ad 4: Intet.

Næste afdelingsbestyrelsesmøde afholdes den:

04/06 2019